
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 7 mei 2019 

 

Inmiddels heeft de wethouder bij memo aangegeven dat het College 

gereageerd heeft richting Rotterdam voor wat betreft natuurbegraven. Wij 

vinden het een te gematigde reactie. 

 

De volgende vragen: 

- Waarom heeft het College niet aangegeven mordicus tegen 

natuurbegraven op de betreffende locatie te zijn en laat men toch 

een opening om op een bepaalde wijze natuurbegraven aldaar te 

realiseren? 

- Is het College bereid om eventueel een verdergaande brief toe te 

zenden en aan te geven dat door Westland tegen het 

bestemmingsplan zodra dat mogelijk is een zienswijze zal worden 

ingediend? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 

 


